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Zápis z jednání Komise Smart City 
 
Datum: 20.09.2023 

 

Účast: Aleš Barášek, Mgr. Pavel Špeta, MBA, Pavel Boháč, Bc. Martina Fúsiková, Robert Edelmann,  

Mgr. Marek Školoud, Ing. Libor Hlaváč, Tomáš Podlena  

  (komise je usnášeníschopná, přítomno 8 členů z 9 členů) 

 

Nepřítomen: Tomáš Dvořáček  

 

Hosté: Bc. Michal Hasman, MPA – Odbor řízení projektů a dotací 

            Ing. Milan Přílepek – energetický manažer města Příbram 

              

Koordinátor: Mgr. Petra Pazderková – omluvena pro nemoc 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání 

3. Poznatky členů komise z jiných měst 

4. Parkovací dům (PD) – brainstorming ohledně provozu  

5. Další zaměření komise  

6. Diskuze 

7. Závěr 

 

ad 1) Zahájení předsedy komise 

Předseda komise pan Aleš Barášek přivítal všechny členy komise a přítomné hosty. 

 

ad 2) Schválení programu    - hlasováno pro: 8 

                                                               proti: 0  

                                                        zdržel se: 0 

 

ad 3) Poznatky členů komise z jiných měst  

Komise diskutovala poznatky z jiných měst a zemí.  

- Sound detector – senzory a mikrofony rozmístěné po městech, dá se následně díky 
triangulaci určit místo, kde se něco děje  

o pro nás ideální jako doplněk kamerového systému  
o https://soundeventdetector.eu/ 

 

 

ad 4) Parkovací dům (PD) – brainstorming ohledně provozu  

Komise diskutovala řešení provozu PD za pomoci chytrých technologií a jednoznačně se shodla na níže 

uvedeném:  

- systém musí obsahovat identifikaci volných parkovacích míst – možno využít kamerového 
systému, tato informace musí být propojena i s informací z dalších parkovišť (nemocnice, 
Novák, Drkolnov) a celé to musí být přenášeno na informační tabule k hlavním příjezdům 
do města (Evropská, Milín, Březnice, Rožmitál, Obecnická, Žižkova), včetně následné 
možnosti propojení s aplikací v telefonu  

- parkovací dům se musí co nejvíce uzavřít před neoprávněným vstupem, kamerový systém 
musí být nastaven tak, aby nebyla potřeba fyzická ostraha na místě (bude to provozně velmi 
nákladné), ale vše se bude přenášet na MP 

- kamerový systém doplněný o zvukové detektory 
- systém značení v PD pro lepší orientaci– barevné označení pater, číslování parkovacích 

stání 

- regulace osvitu v noci – úspora energie a snížení světelného smogu 

https://soundeventdetector.eu/
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- čtení SPZ na místě – nejsou potřeba parkovací lístečky 

 

ad 5) Další zaměření komise  

- komise bude usilovat o přidělení peněz z rozpočtu na rok 2024 na jeden z pilotních projektů 

(chytrý přechod, ukázka senzorického měření)  

 

ad 6) Diskuze 

S ohledem na to, že do dnešního dne, nemá komise zpětnou vazbu od RM ohledně dalších priorit, řešila 

komise své další zaměření.  

Druhým tématem v diskuzi byla informace Ing. Přílepka ohledně vývoje instalace FVE na městských 

objektech. 

 

ad 7) Závěr  

Komise se dohodla, že další jednání se uskuteční dne 18.10.2023 od 18:00  

 

 

Datum: 

Zapsal/a/: Robert Edelmann 

Podpis: Edelmann v. r. 

 

Předseda komise: Aleš Barášek 

Podpis: Barášek v. r. 

 

Příloha: Listina přítomných (prezenční listina uložena u koordinátora) 

 


